
 
 
La senadora i alcaldessa de Cunit Judith Alberich a favor 
d'una reforma laboral que ”atempta” contra els drets laborals. 
 
 ICV ha defensat al senat el veto al projecte de llei de reforma laboral que ha 

qualificat de un dels pitjors atemptats als drets laborals. Per ICV, el govern 

socialista no té model propi ni alternatiu al neoliberalisme i  lamenta el rebuig 

al veto amb la complicitat de CiU i dels senadors del PSC, càrrec que també 

ostenta la nostra alcaldessa Judith Alberich. Una reforma laboral que permet 

un acomiadament més fàcil i barat, i que reduirà entre un 55% i un 80% els 

costos de l'acomiadament a més de fer més vulnerable l'ocupació fixa. Una 

reforma de la llei que segueix insistint en la fracassada aposta de buscar la 

competitivitat de la 

nostra economia via 

reducció dels costos 

laborals i no en l'aposta 

d'increment de la 

productivitat a través de 

la formació, innovació i 

l'ús de qualitat. Entre els efectes reals d'aquesta llei es justifica 

l'acomiadament com a simple mesura de millora de l'empresa i s'introdueix 

l'acomiadament "preventiu", també es facilita l'acomiadament "exprés" per 

causes objectives per eliminar els salaris de tramitació. Per al portaveu d'ICV 

Toni Martínez “és lamentable que Judith Alberich recolzi una reforma 

laboral sent conscient que els efectes reals de l'aplicació al mercat del 

treball d'aquesta llei seran devastadors”. 
 

ICV solicita a AquaCunit que devuelva a los abonados la mitad 
de la cuota de agosto. 
 

 Del 9 al 22 de agosto las instalaciones municipales del complejo deportivo 

AquaCunit han estado cerradas por dos motivos, ARC Cunit, empresa que 

gestiona las instalaciones, afirma que el primer motivo se ha acontecido por 

una parada técnica de mantenimiento, que responde básicamente a criterios 

normativos y de calidad. Y el segundo motivo, según la regiduría de deportes 

por vacaciones del personal. Pero 

la sorpresa de los usuarios ha 

sido cuando la concesionaria, a 

pesar de estar el complejo 

cerrado durante 2 semanas, ha 

cobrado íntegramente el recibo 

del mes de agosto, "un hecho 

que ha provocado las quejas de 

los usuarios de la instalación”, 

según el portavoz del grupo 

municipal de ICV Toni Martínez. Y es que, para ICV, no se puede 

pretender que los usuarios paguen un importe por un servicio que no 

han recibido, imputándoles el coste de la parada. Es por este motivo que 

ICV solicitará en el próximo pleno ordinario que ARC Cunit devuelva el 50% 

de la cuota de agosto y se modifiquen los precios públicos teniendo en cuenta 

esta parada, que muchas piscinas municipales ya contemplan. 

            PREN LA INICIATIVA 

 
Benvolgut ciutadà. 
 
Al inicio de este año el PSC-PP 
anunciaron “a bombo i platillo” que 
no subirían  impuestos, 8 meses 
despues “han vuelto a mentir” y “a 
levantarle la camisa a los 
ciudadanos/as”, tal como advirtió 
ICV el recibo del IBI se ha 
incrementado un 14% respecto a 
2009, y es que, desde que entraron 
en vigor los nuevos valores 
catastrales, el recibo del IBI ha 
sufrido un incremento del 42%. El 
PSC-PP aprovecha estos valores 
para trasladar el coste de la crisis a 
los ciudadanos, consiguiendo 
ahogar aún más la economía 
familiar de los más necesitados, de 
los pensionistas con rentas más 
bajas. Desde ICV hemos exigido en 
reiteradas ocasiones al PSC-PP que 
solicite su anulación ante el 
Ministerio de Economía y Hacienda 
recibiendo siempre un NO por 
respuesta. Pero lo mas alarmante 
está por llegar, y es que a pesar de 
este despropósito que venimos 
sufriendo a raíz de unos valores 
catastrales que en muchas 
ocasiones superan los del mercado, 
pagando en consecuencia un recibo 
mucho por encima de su valor, no 
es suficiente para paliar el déficit 
de 11 millones de euros que ha 
generado el PSC-PP, es por este 
motivo que sin ningún reparo el 
PSC-PP ya ha aprobado un nuevo 
incremento del recibo para sanear 
las cuentas municipales, donde se 
establece un nuevo incremento del 
recibo del IBI para el 2012 del 
30%, con un importe medio del 
recibo de 751€ y un 12% más al 
2013. En definitiva una revisión del 
catastro injusta e insolidaria, pero 
eso si hecha a la medida del PSC-
PP de Cunit. 

 

Toni Martínez.   
Portaveu Grup Municipal. 
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ICV reclama l'ordenança de neteja de solars 

El portaveu del grup municipal d'ICV a l'Ajuntament, Toni Martínez, demana a l'equip de govern que es netegin 

els solars sense edificar del municipi. ICV reclama així que s'apliqui l'ordenança reguladora de la neteja i tancat 

dels solars, ja que cada vegada són més les queixes veïnals per les concentracions d'escombraries, excrements 

d'animals i runes, amb el consegüent increment de males olors i l'aparició de focus d'infecció amb efectes 

perniciosos en l'ordre higiènic sanitari. A més molts d'aquests solars es troben amb tancats inexistents o en males 

condicions, a pesar que molts d'ells estan a peu de carrer i, fins i tot, al costat de zones infantils. I es que la 

manca de neteja en època estival contribueix a incrementar la inseguretat i insalubritat en aquests espais i en els 

seus entorns. En aquest sentit, ICV denuncia que l'Ajuntament hauria d'haver engegat un pla d'actuació urgent de 

neteja dels solars per a evitar un risc d'incendi. És constatable, que la normativa vigent no es compleix ni es fa 

complir per part de l'Ajuntament, un fet inadmissible no només pel riscos que comporta, sinó perquè també 

malmet la imatge turística del nostre municipi. 

ICV demana regular l'aparcament de 
camions. 

ICV reclama que es reguli d'una forma més 

respectuosa cap als veïns l'estacionament de 

vehicles pesats en les vies públiques. Ja que la 

presència d'aquest tipus de vehicles estacionats en 

zones residencials i davant d'habitatges està 

provocant les queixes de ciutadans, sobretot per les 

nits i els caps de setmana degut al soroll que 

provoquen. A Cunit hi ha censats 13 camions entre 

3.000 a 10.000 quilos de càrrega, així com 7 

vehicles de més de 10.000 quilos, els quals, davant 

la falta d'un recinte habilitat on estacionar, aparquen 

en la via pública. En aquest sentit, ICV demana que 

les àrees expressament autoritzades per 

l'estacionament que recull l'ordenança vigent 

estiguin allunyades dels habitatges, i que s'habiliti 

un àrea de caràcter municipal, on aquest tipus de 

vehicles puguin estacionar sense provocar les 

queixes dels veïns. Una proposta que no només és 

beneficiosa per als veïns, sinó també pels 

conductors d'aquests vehicles, ja  que guanyen en 

seguretat i comoditat a l'estacionar els seus vehicles. 

Los vecinos denuncian el mal estado de 
las arcas municipales  
 

La Federación de Asociaciones de Vecinos de Cunit 

organizó, el pasado 14 de agosto, una concentración 

vecinal para protestar contra la revisión catastral a la 

asistimos medio millar de ciudadanos/as. 

Protestamos por lo que consideramos una mala 

gestión del Ayuntamiento gobernado por el PSC-PP, 

que ha generado en el consistorio una deuda de 34 

millones de euros y un déficit de 11 millones de €. 
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ICV quiere  reducir el consumo 
energético en los edificios municipales  
 

ICV solicita con carácter urgente a la regiduría de 

medioambiente la realización de auditorías 

energéticas en los edificios municipales con el 

objetivo de mejorar la eficiencia energética de sus 

instalaciones, obtener un ahorro económico y 

mejorar las condiciones medioambientales del 

municipio. El ayuntamiento de Cunit tiene que 

incorporar medidas que contribuyan a disminuir el 

consumo de energía tanto en los edificios públicos 

que de él dependen como también en el alumbrado 

público, un ahorro que puede situarse entre el 15-

25%, recordar que en el presupuesto 2010 las 

partidas destinadas a energía eléctrica y gas en las 

dependencias municipales asciende a 240.500 € y el 

alumbrado público 360.000 €. Para ICV en estos 

momentos que la situación económico-financiera del 

ayuntamiento es "critica" es primordial tomar 

medidas que eviten el derroche en unas partidas de 

gasto tan importante como las energéticas. 

 

La alcaldesa dice ahora que no frenó la 
detención del acusado  

Diario El País (02-07).-La alcaldesa de Cunit  Judith 

Alberich, aprovechó su declaración como testigo en 

el juicio contra el imán local por coacciones a 

Fatima Gahilan para desmarcarse lo máximo posible 

del conflicto gestado en su Consistorio. Para ello se 

desdijo de casi todo lo que había declarado en la 

fase de instrucción del caso del año pasado 

apoyándose en la ambigüedad y una memoria 

escurridiza. "No recuerdo esas palabras explícitas", 

contestó cuando le pidieron que confirmara la 

declaración de Ghailan sobre que Alberich le 

explicó a la mediadora que los imputados 

reclamaban contratar a otra persona. "No, no 

recuerdo nada de eso", replicó a la pregunta de qué 

acusaciones lanzaron los imputados contra la 

mediadora, referidas a la falsificación documental y 

la negación de subvenciones. 


